



**Welcome to the Maryland Gospel Church
online worship**

歡迎光臨馬利蘭福音教會

網上敬拜聚會

Worship Service starts at 10 am EDT Sundays

敬拜聚會時間：

每主日美東時間早上十時正

Zoom meeting ID : 283-390-5153

Password 密碼 : 392766





本主日信息：

結野葡萄的六種災禍

以賽亞書 5:8-23

講道：伍沛 長老

翻譯：曹郁芬 姊妹

This Sunday's Message:

Six Woes of Wild Grapes

Isaiah 5:8-23

Preacher: Elder Tony Ng

Interpreter: Sister Nadia Tsao

崇 拜 程 序

主曆2021年05月23日

領會主席: 李權 弟兄

宣召禱告

主 席

敬拜讚美詩

呂韻梅 姊妹

牧 禱

牧 長

信 息

結野葡萄的六種災禍

伍沛 長老

經 文

以賽亞書 5:8-23

翻譯: 曹郁芬 姊妹

回應詩歌

會 眾

三一頌

會 眾

祝 福

牧 長

迎賓、報告

主 席

奉 獻

會 眾

Order of Worship

May 23, 2021

Moderator: Brother Quan Li

Call to Worship

Moderator

Worship Songs

Sister May Lu

Pastoral Prayer

Pastor/Elder

Message **Six Woes of Wild Grapes**

Elder Tony Ng

Scripture **Isaiah 5:8-23**

Interpreter: Sister Nadia Tsao

Response Song

Congregation

Doxology

Congregation

Benediction

Pastor/Elder

Announcements

Moderator

Offering

Congregation

背誦經文 Bible Memory Verse

- 上週背誦經文是：雅各書1:12 “忍受試探的人是有福的，因為他經過試驗以後，必得生命的冠冕，這是主應許給那些愛他之人的。”

Last week's Bible memory verse was James 1:12 "Blessed is the man who perseveres under trial, because when he has stood the test, he will receive the crown of life that God has promised to those who love him."

- 本週背誦經文是：雅各書 1:13 “人被試探，不可說：‘我是被神試探’；因為神不能被惡試探，他也不試探人。”

This week's Bible memory verse is James 1:13 "When tempted, no one should say, "God is tempting me." For God cannot be tempted by evil, nor does he tempt anyone;"

代禱事項 Prayer Items 05-23-2021

1. 請為美國代禱。

Please pray for US.

2. 請為巴西疫情代禱。

Please pray for the COVID19 pandemic in Brazil.

3. 請為印度禱告, 祈求那裏的新冠疫情能得到控制, 醫療用品得到供應。特別祈求神保守和幫助阿拉哈巴德神學院的教職員。

Pray for India. Pray that the COVID19 pandemic there can be put under control, and that the country will have the needed medical supplies. Pray especially for God's help and protection for the faculty and staff of Allahabad Bible Seminary (ABS).

代禱事項 Prayer Items 05-23-2021

4. 請為教會恢復實體聚會代禱。願神預備我們的心！

Please pray for the church re-opening. May the Lord prepare our hearts.

5. 為在教會的各項事工團隊中不斷興起新同工感恩！

We give thanks to the Lord for raising up more co-workers in various church ministry teams.

6. 為“暑期聖經學校”（7月19-23日）代禱。

Please pray for VBS (Vacation Bible School) on July 19-23.

7. 請繼續為正在進行的雅各書查經、三階門徒訓練課程和年中會員大會代禱。

Please continue to pray for the Bible study on the book of James, Third Stage Discipleship class, and the mid-year congregational meeting.

代禱事項 Prayer Items 05-23-2021

7. 請繼續為身體軟弱的和有需要的肢體代禱，包括：楊修微、林清源和黃鎮君、趙芳、王潔行的母親、楊守華、劉江倫、巫開明、高秋秋、林玉等。

Please continue to pray for Vivian Yang, Catherine and Simon Widjaja, Fang Zhao, Jiexing Wang's mother, Shouhua Yang, Solomon Liou, Kaiming Wu, Qiuqiu Gao, Ngoc Lam and others.